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Protokół Nr LXI/2022 

z LXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 27 października 2022 roku 

w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury w Łowiczu ul. Podrzeczna 20. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10.00, a została zakończona o godzinie 15.50. 

  

Ustawowa liczba Radnych  - 21 

Obecnych na Sesji               - 20 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z LX Sesji Rady Miejskiej. 

4. Analiza oświadczeń majątkowych za 2021 rok. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad 

ich zbywania, nabywania i wykupu.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji Stypendialnej 

powoływanej  przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie 

stypendiów osobom zajmującym się twórczością artystyczną. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji powoływanej  przez 

Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów 

sportowych, wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom za 

osiągnięcie wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym 

i krajowym w 2022 roku. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

12. Sprawy różne - dyskusja. 

13. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

14. Zakończenie obrad LXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad LXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z LX Sesji Rady Miejskiej. 

4. Analiza oświadczeń majątkowych za 2021 rok. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Łowicz na lata 2022-2033. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 rok wraz 

z autopoprawką. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 



2 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji Stypendialnej 

powoływanej  przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie 

stypendiów osobom zajmującym się twórczością artystyczną. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji powoływanej  przez 

Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów 

sportowych, wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom za 

osiągnięcie wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym 

i krajowym w 2022 roku. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LX/449/2022 Rady Miejskiej w Łowiczu 

z dnia 29 września 2022 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

13. Sprawy różne - dyskusja. 

14. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

15. Zakończenie obrad LXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Ad. 1  

Otwarcia obrad LXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jacek Wiśniewski powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, 

Zastępcę Burmistrza Pana Bogusława Bończaka, Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską, 

Naczelników Wydziału, Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta pracowników Urzędu 

Miejskiego, przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji 

pozarządowych. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że proponowany porządek 

obrad LXI Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Radny Michał Trzoska zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, w dniu dzisiejszym otrzymał 

mailem wystąpienie pokontrolne Regionalnej Izby Obrachunkowej, z którym nie mógł się 

zapoznać. 

Ponadto w  sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały głos zabrali: Radny Robert 

Wójcik,  Radny Lech Aniszewski, Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski, Pan Krzysztof 

Kaliński Burmistrz, Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta. 

Radny Krzysztof Janicki – zgłosił wniosek o 5 min. przerwy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zarządził  przerwę w obradach od godz. 

10.55 do godz.11.14. 

 

Po przerwie  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zaproponował, aby wniosek Radnego 

Michała Trzoski  jako wniosek dalej idący, był głosowany  zamiast wprowadzenia do porządku 
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obrad autopoprawki do projektu uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad 

ich zbywania. 

Poinformował, że wpłynęło pismo Burmistrza Miasta Łowicza o wprowadzenie do porządku 

obrad: 

 projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Łowicz na lata 2022-2033, 

 autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 rok, 

 autopoprawki do projektu uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad 

ich zbywania, 

 projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LX/449/2022 Rady Miejskiej w Łowiczu 

z dnia 29 września 2022 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Michał Trzoska – z uzasadnienia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych wynika, 

że Obwieszczenie Ministra Finansów  ukazuje się co roku i jego zdaniem należało poczekać 

do października. 

Pani Monika Fudała Kierownik Referatu Podatków i Opłat z Wydziału Finansowego 

stwierdziła, że nigdy wcześniej nie zdarzyło się, że stawki w przyjęte przez Radę Miejską  były 

niższe niż stawki minimalne określone w Obwieszczeniu. Obecnie w 4 pozycjach są stawki 

niższe. Regionalna Izba Obrachunkowa zasugerowała poprawienie tych stawek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i  zaproponował głosowanie zmiany porządku obrad polegającej na wprowadzeniu do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Łowicz na lata 2022-2033 w punkcie 5, a pozostałe punkty ulegną przesunięciu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 
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17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad został zmieniony jednogłośnie 

- bezwzględną większością głosów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie zmiany porządku obrad polegającej na wprowadzeniu do porządku 

obrad autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 

rok. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosowała „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad został zmieniony 

jednogłośnie-  bezwzględną większością głosów. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i  zaproponował głosowanie zmiany porządku obrad (wniosek Radnego Michała Trzoski) 

polegającej na zdjęciu z porządku obrad projektu uchwały w sprawie emisji obligacji oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „przeciw”. 

9. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”. 

13. Radny Michał Terenowicz nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

12 „za”, 5 „przeciw”, 3 „wstrzymujące” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że bezwzględną większością głosów projekt 

uchwały został zdjęty z porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i  zaproponował głosowanie zmiany porządku obrad polegającej na wprowadzeniu do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LX/449/2022 Rady Miejskiej 

w Łowiczu z dnia 29 września 2022 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych w punkcie 10, a pozostałe punkty ulegną przesunięciu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
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7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad został zmieniony bezwzględną 

większością głosów. 

 

Ad. 3  

Protokół z LX Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje 

przyjęty bez zmian.  

 

Ad. 4.   

Analizę oświadczeń majątkowych za 2021 rok- przedstawili: Przewodniczący Rady Miejskiej 

Jacek Wiśniewski i  Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.  

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada przyjęła Analizę 

oświadczeń majątkowych za 2021 rok. 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Łowicz na lata 2022-2033 – przedstawiła Pani Joanna Mika, Skarbnik Miasta 

Łowicza. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wziął udział: Radny Robert Wójcik. 



7 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i  zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2022-2033. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:  

Uchwałę Nr LXI/453/2022 

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 rok 

wraz z autopoprawką– przedstawiła Pani Joanna Mika, Skarbnik Miasta Łowicza. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta Łowicza, 

Pani Maria Więckowska Sekretarz Miasta, Pan Robert Florczak Prezes Zarządu Zakładu 

Energetyki Cieplnej, Pan Jacek Wiśniewski Przewodniczący Rady.  

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski. 

(stanowi załącznik) 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i  zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza 

na 2022 rok wraz z autopoprawką. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:  

Uchwałę Nr LXI/454/2022 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości - 

przedstawiła Pani Monika Fudała Kierownik Referatu Podatków i Opłat z Wydziału 

Finansowego. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radna Zofia Wielemborek, Pani Monika 

Fudała Kierownik Referatu Podatków i Opłat z Wydziału Finansowego. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek 

Plichta,  
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Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Zastępca Przewodniczącego 

Komisji Radny Paweł Pięta,  

Opinię Komisji Budżetu i Finansów– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”. 

6. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”.  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”. 

18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu. 

 

9 „za”, 5 „przeciw”, 5 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

U c h w a ł ę  Nr LXI/455/2022 

 

Radny Michał Trzoska poprosił o przerwę do godziny 14:00.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski ogłosił przerwę od godz. 12.45 do  

godz. 14.00. 

 

Po przerwie 
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Ad. 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru radnych 

do Komisji Stypendialnej powoływanej przez Burmistrza Miasta Łowicza 

do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów osobom zajmującym się twórczością 

artystyczną – przedstawił Pan Michał Zalewski Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu 

i Turystyki.  

(stanowi załącznik) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek zgłosił kandydaturę  Radnego Pawła 

Piętę, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Krzysztof Olko zgłosił kandydaturę  Radnej Zofii Wielemborek, która wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Boroski zgłosił kandydaturę Radnego 

Krzysztofa Igielskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek zgłosił wniosek o zamknięcie listy 

kandydatów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i  zaproponował głosowanie zamknięcia listy kandydatów. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska jednogłośnie zamknęła listę 

kandydatów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych (Pawła Pięty, 

Krzysztofa Igielskiego i Zofii Wielemborek) do Komisji Stypendialnej powoływanej przez 

Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów osobom 

zajmującym się twórczością artystyczną. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

Uchwałę  Nr LXI/456/2022 

 

Ad. 9  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji powoływanej 

przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów 

sportowych, wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom 

za osiągnięcie wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym 
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i krajowym w 2022 roku – przedstawił Pan Michał Zalewski Naczelnik Wydziału Kultury, 

Sportu i Turystyki.  

(stanowi załącznik) 

 

Radny Krzysztof Janicki  zgłosił kandydatury Radnego Krzysztofa Olko i Krzysztofa 

Igielskiego, obaj wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Radny Lech Aniszewski zgłosił kandydaturę  Radnego Grzegorza Durki, który był nieobecny 

na sali obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że ta kandydatura nie będzie 

brana pod uwagę, ponieważ nie ma zgody kandydata. 

Radna Zofia Wielemborek zgłosiła wniosek o zamknięcie listy kandydatów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i  zaproponował głosowanie zamknięcia listy kandydatów. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska jednogłośnie zamknęła listę 

kandydatów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i  zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych: Krzysztofa Olko 
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i Krzysztofa Igielskiego do Komisji powoływanej przez Burmistrza Miasta Łowicza 

do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów sportowych, wniosków o przyznanie 

nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom za osiągnięcie wysokich wyników sportowych 

we współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym w 2022 roku.  

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

Uchwałę Nr LXI/457/2022 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LX/449/2022 Rady Miejskiej w Łowiczu 

z dnia 29 września 2022 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych - przedstawiła Pani Monika Fudała Kierownik Referatu Podatków i Opłat 

z Wydziału Finansowego. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LX/449/2022 
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Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 29 września 2022 roku w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosowała „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosowała „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosowała „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik nie brał udziału w głosowaniu.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu. 

 

16 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

U c h w a ł ę  Nr LXI/458/2022 

 

Ad. 11 

Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na ostatniej sesji interpelacji i zapytań nie 

zgłoszono.  

 

Radny Robert Wójcik złożył interpelacje w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” 

w sprawie dot. systemu wodno- kanalizacyjnego  w mieście.   

Radny Lech Aniszewski złożył interpelacje imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” 

o odnowienie  znaków poziomych na ul. Klickiego. 

Radna Zofia Kroc złożył interpelacje w sprawie  montażu  czujnika Airly i o wykonanie, 

i montaż tablicy „Zasłużony dla Miasta Łowicza” na nagrobku artysty malarza Zdzisława 

Pągowskiego. 
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Ad. 12 

Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami - przedstawił Pan 

Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Pytania zgłosili: Radny Robert Wójcik, Radny Lech Aniszewski.  

Odpowiedzi udzielili: Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta, Pan Paweł Gawroński 

Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, 

Pan Michał Zalewski Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu  

przyjęła Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 13 

Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski przedstawił pisma jakie zostały 

skierowane do Rady Miejskiej w Łowiczu. Pisma te zostały  wcześniej przesłane Radnym. 

(stanowi załącznik) 

 

W sprawach różnych głos zabrali: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Boroski, 

Radny Michał Trzoska, Radny Robert Wójcik, Radny Lech Aniszewski, Radna Zofia Kroc, 

Radny Dariusz Dzik, Radny Krzysztof Janicki, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek 

Wiśniewski, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

 

Ad. 14 

Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest w dniu 24 listopada 2022 r. o godz. 10.00. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował o planowanych 

posiedzeniach komisji: 

Komisja Rewizyjna 7 listopada 2022 r. 10.00. 

Komisja Społeczna 14 listopada 2022 r. godz. 14.00.   

Komisja Mieszkaniowa i Socjalna 15 listopada 2022 r. godz. 14.00. 

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta 16 listopada 2022 r. godz. 15.00 

Komisja Budżetu i Finansów 21 listopada 2022 r. godz. 15.00. 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział w obradach. 

Na tym zakończono obrady LXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Protokołowała: 

 

Jadwiga Kardjalik 

Inspektor 

Przewodniczący Rady: 

 

Jacek Wiśniewski 
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